

3/1 上午10時 10am ~ 31/1

於星享城、銅鑼灣如新生活體驗館及澳門分銷中心購買
Available at Nu Town, Nu Skin Plaza and Macau Distribution Center

Omega Power Twin Set

活力魚油孖裝



深海營養珍寶

Treasures from the sea

提升身體保護力

Enhance body protection

- 促進心血管及皮膚健康
Promotes cardiovascular and skin health
- 促進腦部功能
Especially for supporting normal brain function
- 促進健康的免疫反應
Promotes a healthy immune response
- 改善關節功能及活動性
Improves joint function

04134687

深海賦活魚油 2 件
Marine Omega 2 pcs

~~HK\$1,340 / MOP1,382~~

HK\$900 / MOP927

SV 75

3,000 套 Sets



數量有限，售完即止。Limited offer available while stock lasts.
2026 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、1 月限定優惠及激安加價購受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。(掃描二維碼)
2026 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, JAN Special Offer and Super Deal Add On Purchase are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

 NU SKIN.

3/1 上午10時 10am ~ 31/1

於星享城、銅鑼灣如新生活體驗館及澳門分銷中心購買
Available at Nu Town, Nu Skin Plaza and Macau Distribution Center

CoQ10 Twin Set 輔酶Q10 能量提升孖裝



04134736

納米輔酶 Q10 營養配方 2 件
NanoCoQ10® 2 pcs

~~HK\$1,120 / MOP1,154~~
HK\$700 / MOP721
SV 58

2,500套 Sets

• 專有納米技術將輔酶 Q10 分子分散並提升生物利用度高達 7 倍
Proprietary nano technology individually wraps each CoQ10 molecule making them up to 7 times more bioavailable than other forms

• 有效增強心肌功能及促進心血管健康
Strengthens heart muscle function and promotes cardiovascular health

• 在體內回收維他命 E 以增強抗氧化防禦網絡
Recycles Vitamin E in the body to bolster the antioxidant defense network

• 提供紫外線保護同時保護線粒體免受自由基損傷
Provides UV radiation protection and protects mitochondria against free radical damage

• 支持肌膚抗氧化功效
Supports skin's antioxidant function



數量有限，售完即止。Limited offer available while stock lasts.
2026 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、1 月限定優惠及激安加價購受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。(掃描二維碼)
2026 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, JAN Special Offer and Super Deal Add On Purchase are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

 NU SKIN.

3/1 上午10時 10am ~ 31/1

於星享城、銅鑼灣如新生活體驗館及澳門分銷中心購買
Available at Nu Town, Nu Skin Plaza and Macau Distribution Center

Digestive Health Set 健腸益生菌套裝

04134375

益生菌配方 3 件
ProBio PCC® 3 pcs

HK\$1,560 / MOP1,608
HK\$1,000 / MOP1,030
SV 83

3,000套 Sets



- 每粒提供 20 億個活性乳酸桿菌，有助提升消化防衛系統

Each capsule provides a minimum of 2 billion live Lactobacillus fermentum at expiration, help to fortify the natural digestive defense system

- 特別推薦給偶爾感到腸胃不適人士

Recommended for those who experience occasional gastrointestinal discomfort



數量有限，售完即止。Limited offer available while stock lasts.

2026 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、1 月限定優惠及激安加價購受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。(掃描二維碼)
2026 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, JAN Special Offer and Super Deal Add On Purchase are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

NU SKIN.

3/1 上午10時 10am ~ 31/1

於星享城、銅鑼灣如新生活體驗館及澳門分銷中心購買
Available at Nu Town, Nu Skin Plaza and Macau Distribution Center

Healthy Fit Set 健康纖營套裝



脂肪 & 糖分減少吸收

Reduce absorption of Fat & Sugar

專有仙人掌精華 NeOpuntia®

- 能吸附食物中的脂肪
Attracts fat via a unique two-step process to absorb fat
- 能抵禦胃酸，有效帶走脂肪
Protects against the acidic pH in the stomach

武靴藤萃取 Gymnema Sylvestre Extract

- 有助減少碳水化合物及葡萄糖吸收
Helps reduce absorption of carbohydrate and glucose
- 或有助於穩定血糖*
May assist in stabilizing blood sugar*

04134842

纖麗植物營養素 3 件
DuoLean® 3 pcs

~~HK\$1,560 / MOP1,608~~
HK\$1,000 / MOP1,030
SV 83

2,500套 Sets

*此產品沒有根據《藥劑業及毒藥條例》或《中藥條例》註冊。為此產品作出的任何聲稱亦沒有為進行該等註冊而接受評估。此產品並不供作診斷、治療或預防任何疾病之用。
*This product is not registered under the Pharmacy and Poisons Ordinance or the Chinese Medicine Ordinance. Any claim made for it has not been subject to evaluation for such registration.
This product is not intended to diagnose, treat or prevent any disease.



數量有限，售完即止。* Limited offer available while stock lasts.
2026 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、1 月限定優惠及激安加價購受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。（掃描二維碼）
2026 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, JAN Special Offer and Super Deal Add On Purchase are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

 **NU SKIN.**

3/1 上午10時 10am ~ 31/1

於星享城、銅鑼灣如新生活體驗館及澳門分銷中心購買
Available at Nu Town, Nu Skin Plaza and Macau Distribution Center

Energetic Cs-4 Twin Set

活力滿滿蟲草籽裝



抗疲護肺添活力

Anti-fatigue Lung Protection
Promotes Vitality

- 促進耐力、活力與精力
Promotes stamina, vitality and energy
- 減少疲勞，增強身體抗壓能力
Reduces fatigue, helps strengthen physical resilience
- 有助提升肺功能健康
Helps improve the health of lung

04134675

蟲草活力素 2 件
CordyMax Cs-4® 2 pcs

~~HK\$1,040 / MOP1,072~~
HK\$680 / MOP701
SV 57

1,000套 Sets



數量有限，售完即止。Limited offer available while stock lasts.
2026 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、1 月限定優惠及激安加價購受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。(掃描二維碼)
2026 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, JAN Special Offer and Super Deal Add On Purchase are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

NU SKIN.